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Dobrogea devine zona strategică pentru distribuŃia de energie.
Investitorii sunt sfătuiŃi să nu depună oferte aici

Procesul prin care italienii de la Enel vor să vândă companiile de distribuŃie a
energiei din România se complică. Electrica a confirmat oficial că a început
pregătirile pentru a depune o ofertă pentru una sau două din cele trei
distribuŃii pe care italienii le vând, iar zona Dobrogei devine strategică pentru
domeniul energetic, investitorii fiind sfătuiŃi de la nivel înalt să nu depună
oferte de preluare.
 
În scenă a intrat şi Nuclearelectrica, firmă care asigură 20% din producŃia de
energie locală prin cele două reactoare de la Cernavodă şi care azi urmează
să aibă o întâlnire, împreună cu Electrica şi cu ministrul delegat pentru
energie, cu conducerea Enel, la Roma.
 
„Domnul Roşca (Ioan Roşca, directorul general al Electrica – n.red.) şi
doamna Lulache (Daniela Lulache, directorul general al Nuclearelectrica –
n.red.) mă vor însoŃi în Italia pentru a avea o discuŃie cu ministrul omolog şi cu
conducerea Enel“, a declarat Răzvan Nicolescu, ministrul delegat pentru
energie, în cadrul unei conferinŃe organizate de ziarul Bursa.
 
Întrebat ce va cuprinde agenda de discuŃii cu Enel şi de ce este însoŃit de
conducerea celor două companii de stat, Nicolescu a precizat că nu poate
spune mai multe, dar a Ńinut să sublinieze caracterul strategic pe care-l are
pentru statul roman distribuŃia de energie în zona Dobrogei.


